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המרת מניית החבר הסתיים. נשלח פיילוט לוועד המנהל, ישלח לאחר הערות פיתוח תהליך  .1

 .3,000-ליתר החברים. יובהר שלאחר ביצוע תהליך ההמרה אין אפשרות לחזור ל

מתקיימים מגעים עם רשות שוק ההון. נשלחנו לאישור שהתקנון של  -רגולציה וקבלת רישיון  .2

ם האגודות. בעקבות בדיקה משותפת אופק עומד בדרישות של החקיקה החדשה, מול רש

 ישנם שני סעיפים בתקנון אופק כיום שחורגים מהדרישה לחקיקה: 

a. הוצאת פושט רגל 

b.  למשקיע חיצוני. 20%אפשרות להחזקה של עד 

יש להגיש בקשה לרשם שיאשר מראש את התיקונים המוצעים, על מנת שניתן יהיה לאשר 

 ם ללא דרישת רוב מכלל מהחברים.את התיקונים ברוב מיוחס מכלל המצביעים, ג

 

ג', באופן 7: מבקשים מהרשם לאשר את תיקוני התקנון הנ"ל, בהתאם לסעיף החלטה

 שיאפשר להביא לאסיפה גם בדרישת רוב רגילה מקרב המצביעים.

 

יש צורך להבהיר את יתר הדרישות לשינויים בתקנון אל מול הרגולטורים השונים )רשם 

 אגודות האשראי, רשות ני"ע(. יפעת תציג את הדרישות השונות.האגודות, המפקחת על 

 

ופי פעולה שנמצאים בתהליך הוצג סטטוס קהילות ושיתופי פעולה, והוצגו דוגמאות לשית .3

 ]מאחר ושיתופי פעולה אלו טרם הבשילו, פירוט זה לחברים ישלח בהמשך[. .העבודה

: להקים ועדת הוחלט ,השונותלשם אישור שיתופי הפעולה וההסדרים השונים לקהילות 

 השקעות שתציג תהליך ונוהל לאופן האישורים. ראובן ותום יגבשו הצעה לפגישה הבאה.

  



 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

 
 


